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Gedacht heer Schieven, 
 
 
Inleiding 
U heeft op 11 december schriftelijk vragen gesteld inzake Akkoord van Groenlo, Hofskamps Oost en 
mestverwerking. In deze brief antwoorden wij uw vragen. De beantwoording is puntsgewijs, voor de 
duidelijkheid wordt eerst uw vraag herhaald en daaronder vind u cursief gedrukt het antwoord van het 
college. 
 
Beantwoording vragen 
Vraag 1  
Is het Akkoord van Groenlo door alle betrokken gemeenten ondertekend? Kunt u een overzicht geven van 
alle initiatieven bij de ondertekenaars van het Akkoord van Groenlo. Hoever is iedere gemeente met de 
uitvoering van het Akkoord van Groenlo?  
  
Antwoord; het Akkoord van Groenlo uit 2013 is door alle gemeenten ondertekend. In het Akkoord van 
Groenlo 2013  wordt de ambitie uitgesproken om energieneutraal te worden in 2030. De vraag hoe ver elke 
gemeente op dit moment is, is nog niet te beantwoorden. De Achterhoekse gemeenten zijn regionaal bezig 
om een monitoringsysteem op te zetten. Dit zal in samenwerking gaan met het AGEM. Elk jaar wordt dan de 
werkelijke CO2 uitstoot bijgehouden op basis van landelijke databases. Een monitoringsysteem zal 
duidelijkheid geven in het verloop van het energieverbruik, de hoeveelheid opgewekte duurzame energie en 
de totale hoeveelheid CO2 verbruik in de achterhoek. 
Voor de gemeente Oude IJsselstreek hebben we deze gegevens wel in beeld. In 2010 is er een 
startonderzoek geweest waarin de CO2 uitstoot van de gemeente is vastgelegd. (“energietransitie naar een 
duurzaam Oude IJsselstreek”, 23 april 2010, DWA).  Begin 2015 wordt een update van dit rapport verwacht.  
 
Vraag 2 
Wat is de status van de Biogasvereniging Achterhoek (BVA) en hoe ziet hun business case eruit? Is er een 
optie/reservering van BVA op de kavels Euroweg 2, 4 en 23. Zo ja, tot wanneer en welke vergoeding wordt 
hiervoor betaald? 
 
Antwoord (status); Provinciale Staten hebben bepaald dat aan de plannen van de BVA medewerking moet 
worden verleend. In  regionaal verband is gezocht naar een geschikte locatie. Hofskamp Oost is naar voren 
gekomen als een geschikte locatie. Het regionale bedrijventerreinen de Laarberg in Groenlo en de A18 in 
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Doetinchem zijn geen geschikte alternatieven voor de BVA vanwege o.a. de afstand van de deelnemende 
bedrijven,  de transportkosten en transportbewegingen. Daarnaast is door de Gedeputeerde aangegeven dat 
uit locatieonderzoek blijkt  dat er in de Achterhoek voldoende biomassastromen aanwezig zijn om verspreid 
meerdere vergisters van verschillende schaalniveau’s te realiseren.  

 
De omgevingsvergunning voor de BVA is in eerste instantie verleend. Op 30 september 2014 zijn bij de 
rechtbank de beroepen tegen de vergunning behandeld en half december heeft de rechter op enkele punten 
de beroepen gegrond verklaard. Dit betekent dat deze vergunning is vernietigd en dat de BVA  een nieuwe 
aangepast vergunning moet aanvragen. De plannen van de BVA lopen hierdoor vertraging op, er kan echter 
binnen de vergunning wel tegemoet gekomen worden aan de bezwaren.  Er zijn ook nog mogelijkheden om 
hoger beroep in te stellen (Raad van State) door beide partijen. 
  
Antwoord (Business case); de businesscase is in het kader van het locatieonderzoek getoetst door 
Gedeputeerde Staten en naderhand ook door het Rijk binnen het bestek van de subsidieaanvraag, die 
vervolgens is toegekend. Uit navraag bij AGEM blijkt dat zij betrokken zijn bij de mestverwerkingsinstallatie 
van BVA.  AGEM heeft aangeboden te ondersteunen bij het opstellen van de businesscase. De business 
case van BVA is (nog) niet kenbaar gemaakt aan AGEM. 

 
Antwoord (optie/reservering kavels);  de kavels 18, 39 en 40 (huidige nummering en met een totale opp. van 
1,3 ha.) zijn voor BVA gereserveerd. Zolang er geen andere gegadigden voor zijn is deze reservering 
vooralsnog kosteloos. 

 
Vraag 3 
Hoeveel bedrijfskavels zijn er uitgegeven op bedrijventerrein Hofskamp Oost na vaststelling van het 
bestemmingsplan Kom Varsseveld op 23 juni 2011 en aan wie zijn deze kavels ten goede gekomen? 

 
Antwoord; er zijn  8 kavels, zie onderstaand overzicht. In het geval van bedrijfsverzamelgebouwen kunnen er 
meerdere eigenaren van deelpercelen zijn. 
 
 

BULSINK HOLDING B.V. FRANKENWG 0 
P.C. JANSEN FRANKENWG 0 
D.P. JANSEN FRANKENWG 0 
A.T. JANSEN FRANKENWG 0 
J.C.R. BRUSSEN EUROWG 3 
M.J.M. GOLDEWIJK EUROWG 3 
FRONTIS HOLDING B.V. EUROWG 5 
PAJ WILLEMSEN HOLDING B.V. VALUTAWG 8 
VERJO DIEREN B.V VALUTAWG 10 
VAN EMBDEN VASTGOED B.V. LIREWG 11 
GEBR. VAN DE PUT BEHEER BV EUROWG 17 
VAN DE PUT-HOFTIJZER HOLDING B.V. EUROWG 17 
R.M. LOGMANS EXPLOITATIE BV LIREWG 12 
J.C.R. BRUSSEN EUROWG 1 
W. BRUSSEN EUROWG 1 
VAN EMBDEN VASTGOED B.V. FRANKENWG 5 

VIVESTA VASTGOEDBELEGGINGEN B.V. FRANKENWG 7 
 
 

Vraag 4 
Er zijn nu diverse mestverwerkingsprojecten in de Achterhoek. Vindt er overleg plaats tussen gemeenten en 
provincie om deze projecten op elkaar af te stemmen. Zo ja, wat is hiervan het resultaat en zo nee, waarom 
niet. 

 
Antwoord; de initiatieven voor mestverwerking zijn bekend bij de Achterhoekse gemeenten en provincie 
Gelderland. Ze staan beschreven in de Strategie biogastransitie Achterhoek. Er is nog geen  een overleg 
geweest tussen provincie en gemeenten. 
     



 

 

Vraag 5 
Gezien de discussie over de toekomst van mestverwerking in de Achterhoek, deelt het college de mening 
dat we dit regionaal moeten oppakken en dat we regionaal die initiatieven moeten steunen en faciliteren, 
welke rendabel zijn, toekomstbestendig, een gegarandeerde input van biomassa hebben en een breed 
draagvlak genieten vanuit de sector? Zo ja, welke wegen bewandelt u om dit te bewerkstelligen en zo nee, 
waarom niet?  
 
Antwoord; afstemming van mestproductie en -verwerking in de Achterhoek is wenselijk. Veel van de 
contacten lopen via AGEM. Het is aan marktpartijen om de plannen ten aanzien van locaties voor 
mestverwerking te realiseren. De overheid kan faciliteren.  
 
Slot 
Ik vertrouw er op dat u voldoende antwoord heeft gekregen op uw vragen. Indien u nog vragen heeft kunt u 
contact opnemen met de behandelende ambtenaar C.T.M Huijskes (c.huijskes@oude-ijsselstreek.nl 0315-
292.232). 
 
 
 
 
Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
Mevrouw G.H. Tamminga De heer J.P.M. Alberse 
secretaris burgemeester 
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